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COVID-19: JE PRAVDEPODOBNÉ, ŽE VÍRUS
BOL LABORATÓRNE VYROBENÝ A IDE O
AKT BIOTERORIZMU. Dolinková neustále
lobujúca za sionistickú vakcinačnú
BIGPHARMA mafiu, spochybňovanie
pandémie kritizovala. Vyjadril sa aj Pellegrini
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SLOVENSKO: Spochybňovanie pandémie Covid-19 je podľa ministerky zdravotníctva
Dolinkovej neúctou k pozostalým obetí.

„Najprv definujme, čo je to pandémia a potom môžeme vydávať príkazy a zákazy, ktoré obmedzujú
bežného človeka,“ odkazuje jej vládny splnomocnenec Kotlár a poukazuje nielen laboratórny pôvod
koronavírusu, ale aj jeho následné úmyselné vypustenie, čím by podľa neho skôr došlo k bioterorizmu
a nie k pandémii.

Splnomocnenec vlády SR pre preverenie procesu riadenia a manažovania pandémie Covid-19 a
poslanec Národnej rady SR Peter Kotlár (SNS) na stredajšom (19. 6.) rokovaní parlamentného
výboru pre zdravotníctvo avizoval, že v septembri predstaví závery vyšetrovania k manažovaniu
pandémie COVID-19. Tie podľa neho ukázali, že pandémia na Slovensku z hľadiska incidencie a
ostatných merateľných parametrov nebola.

Akékoľvek spochybňovanie pandémie ochorenia COVID-19 je neúctou k pozostalým obetí pandémie.
Uviedla to ministerka zdravotníctva Zuzana Dolinková (Hlas-SD) s tým, že Slovensko zaznamenalo
asi 20.000 nevynútených obetí pandémie. Vyjadrila nad nimi ľútosť. Zároveň poukázala na potrebu
vyšetrenia zodpovednosti za pandémiu.

„Trváme na tom, aby bola vyšetrená orgánmi činnými v trestnom konaní konkrétna zodpovednosť
osôb, ktoré boj proti COVID-19 na Slovensku riadili. Akékoľvek spochybňovanie pandémie je neúctou
k ich pozostalým. Zároveň musím povedať, že je to aj zodpovednosť tých, ktorí dnes opozícii
vykrikujú a zachraňujú slovenské zdravotníctvo. Pamätáme si na ich manažérske zlyhania, plytvanie
peniazmi a neschopnosť ochrániť ľudí. V tých časoch, keď sa utiekali ľudia o ich ochranu a podporu,
zlyhali na plnej čiare,“ skonštatovala.

Šéfka rezortu vyzdvihla všetkých lekárov a zdravotníkov za prácu v období pandémie. „Chcem sa
zároveň poďakovať všetkým lekárom a zdravotníckemu personálu, ktorí v tých ťažkých a zložitých
časoch aj za cenu nasadzovania vlastných životov pomáhali ohrozeným ľuďom,“ uzavrela.

Splnomocnenec vlády SR pre preverenie procesu riadenia a manažovania zdrojov počas pandémie
COVID-19 Peter Kotlár na stredajšom (19. 6.) rokovaní parlamentného výboru pre zdravotníctvo
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avizoval, že v septembri predstaví závery vyšetrovania k manažovaniu pandémie COVID-19. Tie
podľa neho ukázali, že pandémia na Slovensku z hľadiska incidencie a ostatných merateľných
parametrov nebola.

Kotlár hovorí o laboratórnom pôvode koronavírusu a potrebe zadefinovania parametrov
pandémie

Hmatateľné parametre, na základe ktorých by bolo možné zadefinovať pandémiu, nie sú jasne
zadefinované. Myslí si to splnomocnenec vlády SR pre preverenie procesu riadenia a manažovania
zdrojov počas pandémie COVID-19 Peter Kotlár. Volá preto po vytvorení presnej definície.

„My momentálne máme vágnu definíciu, že je to epidémia veľkého rozsahu, ktorá preskočí cez
kontinenty. (…) Jediné, na čom mi záleží, je zadefinovať definíciu pandémie, a to teraz nielen vo
svete, ale aj pandemickú situáciu na Slovensku. Na základe toho my môžeme potom vydávať príkazy
a zákazy, ktoré obmedzujú bežného človeka,“ skonštatoval.

Kotlár zároveň tvrdí, že jeho stredajšie (19. 6.) výroky k pandémii ochorenia COVID-19 boli
dezinterpretované. Pandémia COVID-19 podľa neho spĺňala parametre epidémie veľkého rozsahu,
nie pandémie.

„Na druhej strane, ak sa zistí, že vírus bol umelo vytvorený, nešlo o pandémiu, ale o akt
bioterorizmu,“ podotkol. Zopakoval, že v septembri predstaví závery vyšetrovania k manažovaniu
pandémie COVID-19. Avizoval, že ich posunú na Generálnu prokuratúru SR. Zároveň pripomenul, že
jeho štatút má len odporúčací charakter.

Viac vo videu:

Kotlár predstavenie výsledkov avizoval už na stredajšom rokovaní parlamentného výboru pre
zdravotníctvo. Tie podľa neho ukázali, že pandémia na Slovensku z hľadiska incidencie a ostatných
merateľných parametrov nebola. Dané tvrdenia odmietla opozícia aj vedenie Ministerstva
zdravotníctva SR. Šéfka rezortu Zuzana Dolinková (Hlas-SD) upozornila, že „akékoľvek
spochybňovanie pandémie je neúctou k pozostalým jej obetí“.

Prezident SR Peter Pellegrini avizoval, že si budúci rok uctí marcový Deň obetí pandémie COVID-19,
keďže tento rok to ako hlava štátu nestihol.
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